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Τα φάρμακα είναι για όλους τους Ελληνες και όχι για εξαγωγές. Πρώτα να καλύπτονται οι
ανάγκες της ελληνικής αγοράς και του πολίτη και μετά να γίνονται εξαγωγές.

Τα παραπάνω τόνισε μεταξύ άλλων ο πρόεδρος του ΠΦΣ κ. Κωνσταντίνος Λουράντος
μιλώντας στην ΕΡΤ.  Ο πρόεδρος του ΠΦΣ επεσήμανε πως μπορεί να είναι νόμιμες οι
εξαγωγές αλλά ο,τι είναι νόμιμο δεν είναι πάντα και ηθικό.

Πατήστε να δείτε την συνέντευξη  &Epsilon;&Delta;&Omega;
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https://www.youtube.com/watch?v=grzLsDh_n-U

